



Date: 9th January, 2025.

Subject: School Photographs.

Dear Parents,

We are delighted to inform you that a professional photography team will be at our school from **Monday 3rd February, 2025**, to take individual and group photographs of our students. Each student will receive a beautiful package consisting of:

- **Class group & Individual portrait with acrylic & Wood stand.**

A photograph will be taken with the **students' school uniform**. Please make sure that your children **wear black school shoes** and ensure that your child is **present**, unless having a medical reason for being absent.

If you are interested in getting your child's photographs taken, please complete and return the acknowledgement along with AED 120 to the class teacher before Friday, 24th January, 2025.

Notes:

- We will distribute the photos to the students in May.
- For or any further information please contact the school: Ms. Sahar 050-900 56 99 & registrar@cpschool.uk

Thank you for your cooperation.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: التصوير الفوتوغرافي لطلبة المدرسة.

أولياء الأمور الأعزاء:

تود إدارة مدرسة كراون الخاصة، إعلامكم بأننا بصدد البدء بالتصوير الجماعي والفردى لطلبة المدرسة اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 3 فبراير 2025 داخل الحرم المدرسي، حيث سيحصل كل طالب/ة على مغلف خاص به يحتوى على:

- صورة جماعية و فردية مع حامل إطار مصنوع من (الأكريليك و الخشب).

يجب على الطلبة ارتداء الزي المدرسي الرسمي وحذاء أسود، وترتيب الشعر وعدم لبس الزي الرياضي لذلك اليوم أو الغياب إلا بعذر طبي. في حال رغبتكم بالحصول على المغلف الفوتوغرافي لابنكم / ابنتكم يرجى تعبئة النموذج أدناه وإرفاق مبلغ 120 درهم وإعادته إلى معلم/ة الصف قبل يوم الجمعة الموافق 24 يناير 2025 وذلك حتى يتسنى لإدارة المدرسة عمل اللازم. ملاحظة:

- سيتم توزيع الصور على الطلبة في شهر مايو.
- لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع الأستاذة / سحر رقم: 050 900 56 99 أو registrar@cpschool.uk

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.

✍

I agree to purchase the photograph for my son\daughter with an amount of AED 120 attached.

أوافق على تصوير ابني وأرغب بشراء المغلف الفوتوغرافي لإبني / لإبنتي مع إرفاق مبلغ 120 درهم.

Name of the student..... Grade: الصف: اسم الطالب/ة:

Parents name:..... اسم ولي الأمر:

Mobil No: توقيع ولي الأمر: Signature: رقم الهاتف:

Notes: ملاحظات: